
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 18/ 98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ. απόφ. 376/98 
 

             Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόδοση τιμών στη μνήμη του εκλιπόντος 
νομικού συμβούλου του Δήμου Δημητρίου 
Σπαθούλα. 

      
 
       Σήμερα  27 Οκτωβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20,00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 23-10-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  16  μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Πάρεδροι 
1.  K. Aσλάνογλου Κ. Κόλβατζης  
2.  Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3.  Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
4.  Κ. Βαφείδης Θ. Τέτος  
5.  Ε. Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου  
6.  Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου Απόντες  Πάρεδροι 
7.  Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Α. Χατζηγεωργίου 
8.  Α. Μαρκούλης Β.  Τσίλης  Γ. Μπαλτζής 
9.  Α. Καραντουμάνης Δ. Ζαμάνης Α. Καραγιοβάνης 

10.  Λ. Τάκης    
11.  Ε. Παναγιωτίδης    
12.  Ο. Σιδηρόπουλος    
13.  Ε. Σοφιανίδης    
14.  Γ. Χιονίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ : Κατά  τη συζήτηση της προημερήσιας 

διάταξης αποχώρησε ο κ. Σοφιανίδης 
Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ. 393/98 αποφάσεως 
αποχώρησε ο κ. Σιδηρόπουλος. 

15.  Μ. Αδαλόγλου 
16.  Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος είπε στο συμβούλιο ότι είχαμε την απώλεια του για πολλά 
χρόνια νομικού μας συμβούλου Δημητρίου Σπαθούλα . Συνέβη σε μια μέρα που δεν 
ήταν δυνατή κάποια άλλη εκδήλωση εκ μέρους μας. Νομίζω ότι θα πρέπει το Δ.Σ με 
κάποιο τρόπο να τιμήσει τη μνήμη του . Προσέφερε πάρα πολλά πράγματα στο Δήμο 
ο αείμνηστος Δ. Σπαθούλας. Θα πρότεινα να κρατηθεί ενός λεπτού σιγή . Τι λέτε κ. 
Χιονίδη; 
 Χιονίδης: Προτείνω να γίνει και μία συζήτηση για να πουν όσοι επιθυμούν 2-
3 κουβέντες. Κάτι σαν πνευματικό μνημόσυνο. Αυτό είναι καλύτερο απ΄ το τυπικό να 
κρατηθεί ενός λεπτού σιγή. 
 Πρόεδρος: Εντάξει. 
 Δήμαρχος: Είναι αλήθεια ότι χάσαμε έναν από τους παλαιότερους και τους 
πλέον πιστούς στην Τ.Α συνεργάτες τον Δ. Σπαθούλα. Πάνω από 20 χρόνια ως 
δικηγόρος του Δήμου , πραγματικά , προσέφερε τις υπηρεσίες του στην πόλη. Ηταν 
ένας από τους συναδέλφους δικηγόρους που ουσιαστικά είχε αφοσιωθεί στο σύνολό 
του , στη δουλειά που έκανε στο Δήμο. Είχε κλείσει το προσωπικό του γραφείο. 
Θυμόμαστε πάντα πόσο καταρτισμένος ήταν σ΄ όλα τα ζητήματα που αφορούσαν το 
Δήμο , το πηγαίο χιούμορ του αλλά δυστυχώς η ζωή είναι αμείλικτη. 
 Επικοινώνησα προφορικά την ημέρα εκείνη με τους κ.κ Παναγιωτίδη, 
Χιονίδη και Αγαθαγγελίδη. Είχα μία κατ΄ αρχήν θετική θέση, αλλά δεν προχώρησα 
διότι νομίζω ότι πρέπει να εγκριθεί από το Δ.Σ, που είναι : α)να γίνει η κηδεία του 
δημοτική δαπάνη, διότι ήταν από τους ανθρώπους που ζούσε απ΄ αυτά που έπαιρνε 
από το Δήμο, όλα αυτά τα χρόνια και β) στείλαμε ένα στεφάνι, ως Δ.Σ και Δήμαρχος, 
στην κηδεία του. 
 Πέρα απ΄ τα άλλα που κάποιοι συνάδελφοι θα ήθελαν να που, ως έκτακτο 
θέμα θα ήθελα να εισαχθεί και αυτό για να πάρουμε απόφαση. 
 Παναγιωτίδης: Θα ήθελα να πω λίγα λόγια για τον Δ. Σπαθούλα διότι είμαι 
από τους πρώτους όταν προσλήφθηκε νομικός σύμβουλος του Δήμου. Κλείνω το 
γόνυ μου πρώτα- πρώτα στον άνθρωπο, ο οποίος μόνο χαμόγελο και χιούμορ είχε. 
Ποτέ δεν είχε κακία. Η μόνη αμαρτία του, πιστεύω , ότι ήταν η εργατικότητά του . 
Τίποτα περισσότερο. 
 Συμφωνώ με αυτά που είπε ο Δήμαρχος. Θα ήθελα απλά να πω , ας είναι 
ελαφρύ το χώμα που τον σκεπάζει. 
 Χιονίδης: Επειδή δεν έγινε συμβούλιο έκανα μία νεκρολογία που έβαλα σε 
δύο εβδομαδιαίες εφημερίδες. Δι΄ ολίγον θα πω ότι ήταν ένας εξαίρετος άνθρωπος , 
ένας φίλος ο οποίος δεν εμποδιζόταν από τη διαφορετική πολιτική τοποθέτησή μας 
να είναι φίλος και αγαπητός προς εμέ κι εγώ προς αυτόν. Ήταν ένας πολύ καλός 
νομικός, εργατικός και στο βαθμό που μπορώ να ελέγξω ήταν και ακέραιος . Δεν θα 
επαναλάβω εκείνα που έγραψα και η μόνη παρηγοριά μας είναι ότι και ο 
αντικαταστάτης του ο Θ. Μακρυγιάννης είναι εξ΄ εκείνων των συναδέλφων που 
ιδιαίτερα εκτιμώ και μειώνει κάπως την φυσική και πνευματική έλλειψη του Δημήτρη 
τον οποίο αντί να συγχαρούμε για την εορτή του είμεθα υποχρεωμένοι να τον 
σκεπτόμαστε εκεί ευρισκόμενο. Συνυπήρξα και στον ίδιο όροφο για 7-8 χρόνια και 
έζησα πολύ ωραίες στιγμές. 
 Ας είναι ελαφρύ το χώμα που τον σκεπάζει. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για να γίνει δημοτική δαπάνη η κηδεία του 
Σπαθούλα και για στεφάνι που ήδη κατατέθηκε; 



 Δήμαρχος: Να γίνει και μία θέση του Δ.Σ η οποία να δει και το φως της 
δημοσιότητας και να σταλεί και στην οικογένεια του εκλιπόντος. Να γίνει μία 
δημόσια αναγνώριση της προσφοράς του από το Δ.Σ . 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα μ΄ αυτές τις προτάσεις; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση του προέδρου. 
2.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.-Το γεγονός ότι ο Δημήτριος Σπαθούλας υπήρξε επί πολλά χρόνια νομικός 
σύμβουλος του Δήμου Βέροιας μέχρι τον αδόκητο θάνατό του. 
4.-Την ανάγκη ψήφισης ποσού  δρχ 445.260, για την κάλυψη των δαπανών κηδείας 
του Δημητρίου Σπαθούλα. 
5.-Ότι  στον προϋπολογισμό  του Δήμου έτους 1998 και στον Κ.Α 062.9 "Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων" υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
6.-Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη . 
 Β) Εγκρίνει όπως η κηδεία του εκλιπόντος νομικού συμβούλου του Δήμου 
Δημητρίου Σπαθούλα γίνει με δημοτική δαπάνη. 
 Γ) Εγκρίνει την κατάθεση στεφάνου εκ μέρους του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας και του Δημάρχου. 
 Δ) Να εκφράσει τη θέση  του με επιστολή η οποία θα σταλεί στην οικογένεια 
του εκλιπόντα και στα Μ.Μ.Ε  για την πολύχρονη προσφορά του Δημητρίου 
Σπαθούλα. 
 Ε) Ψηφίζει πίστωση ποσού δρχ. 445.260 σε  βάρος του Κ.Α 062.9 "Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων" του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1998 για να 
διατεθεί στη Δημοτική Επιχείρηση "Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας" για τον 
παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  376 / 1998 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Γκαβαϊσές Π. Αγαθαγγελίδης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια   16-11-1998 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 


